
 1 

NM.0002.14.2011 

 

 

P R O T O K Ó Ł  NR XVII/2011 
        z XVII Nadzwyczajnej  Sesji Rady Miasta Sanoka 

VI kadencji, która odbyła się w dniu 15.11.2011 r. od godz. 1600 
                      do godz. 1700  w Sali Herbowej tut. Urzędu Miasta 

pod przewodnictwem Pana Jana Oklejewicza 
Przewodniczącego Rady Miasta Sanoka  

oraz Wiceprzewodniczących Rady Miasta 
Pana Tomasza Dańczyszyna i Pana Wojciecha Wydrzyńskiego. 

                            
 

Na ogólną liczbę 21 Radnych w XVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Sanoka VI kadencji 

udział  wzięło wg listy obecności 21 Radnych. 

 

1. Babiak Roman 

2. Bętkowski Ryszard  

3. Bluj Maciej 

4. Daszyk Zbigniew  

5. Chrobak Andrzej 

6. Chytła Mariusz  

7. Dańczyszyn Tomasz 

8. Daszyk Zbigniew 

9. Drwięga Kazimierz 

10. Drwięga Maciej 

11. Krynicki Józef 

12. Lewandowski Piotr 

13. Lisowska Teresa 

14. Najsarek Robert 

15. Oberc Maria 

16. Oklejewicz Jan 

17. Pruchnicki Wojciech   

18. Ryniak Adam 

19. Tymoczko Henryka 

20. Woźniczak Łukasz 

21. Wydrzyński Wojciech 

 

Przewodniczący Zarządów Dzielnic obecni na XVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Sanoka 

VI kadencji. 

 

1. Jurasińska Krystyna                                 - Rada Dzielnicy Posada 

2. Osękowski Marian                                   - Rada Dzielnicy Wójtowstwo  

3. Piegdoń Wojciech                                    - Rada Dzielnicy Olchowce 

4. Pytlowany Edward                                   - Rada Dzielnicy Dąbrówka 

5. Szul Krzysztof                                          - Rada Dzielnicy Śródmieście   

6. Podulka Franciszek                                   - Rada Dzielnicy Zatorze 

7. Wilkosz Wiesław                                      - Rada Dzielnicy Błonie  
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Ponadto w XVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Sanoka udział wzięli : Z-ca Burmistrza 

Pan Marian Kurasz, Skarbnik Pan Kazimierz Kot, Sekretarz Miasta Pan Waldemar Och, 

Naczelnik Wydziału Geodezji, Architektury i Planowania Przestrzennego Pani Marta Kopacz.  

 

Ad. 1. 
Otwarcie sesji. 
 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz –  otworzył XVII Nadzwyczajną  Sesję Rady 

Miasta Sanoka. Powitał On Wysoką Radę, Zastępcę Burmistrza, Sekretarza Miasta, Skarbnika 

Miasta, przedstawicieli Rad Dzielnic, przedstawicieli prasy oraz wszystkich obecnych  

na Sesji Rady.  

 

Na podstawie listy obecności  stwierdził, że na sali obrad jest odpowiednia ilość Radnych  

do podejmowania  prawomocnych uchwał. 

 

Ad. 2. 
Powołanie Sekretarza sesji. 
 
Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz powołał sekretarza Sesji, którym został Radny 

Pan Adam Ryniak. 

 

Ad. 3. 
Zapoznanie Rady z porządkiem obrad. 
 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz poinformował, że program Sesji został Radnym 

dostarczony. 

 
porządek obrad; 

 
1. Otwarcie sesji. 

2. Powołanie sekretarza sesji. 

3. Zapoznanie Rady z porządkiem sesji. 

4. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot. zmiany uchwały budżetowej na 

2011 r. z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie. 

5. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie uchwalenia II zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Sanoka 

w zakresie obszaru nr 12, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie. 

6. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie uchwalenia MPZP terenu 

położonego w dzielnicy Posada m. Sanoka o nawie „Stróżowska – III”, 

z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie.    

7. Zamknięcie obrad. 

 

Nie wniesiono uwag do porządku obrad.  
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Ad. 4 
Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot. zmiany uchwały budżetowej na rok 2011, 
z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie. 
 

Skarbnik Pan Kazimierz Kot poinformował, że dzisiejsza zmiana uchwały budżetowej dot. 

pomocy społecznej i wiąże się z tym, że miasto Sanok przystąpiło do realizacji projektu pod 

nazwą Rewitalizacja Społeczna „Lepsze jutro”. Jest to program, który został przyjęty 

Uchwałą Rady Miasta 1 października 2011 r., w związku z czym nastąpiło podpisanie 

umowy, projekt wchodzi w fazę realizacji. W sumie wartość programu opiewa na kwotę 
1.435.805 zł., z czego wkład własny wynosi 2,6 % a więc 37.500 zł. , pozostała kwota jest 

kwotą dofinansowania i są to środku unijne i środki budżetu państwa. W sensie finansowym 

jest to projekt bardzo korzystny dla miasta, który podnosi wartości finansowe budżetu oraz 

przynosi konkretne efekty merytoryczne. Liderem tego projektu z ramienia Gminy Miasta 

Sanoka jest Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej, który ma dwóch partnerów: Katolickie 

Towarzystwo Społeczno – Kulturalne z Posady oraz Centrum Pomocy Psychologiczno – 

Prawnej. Program obejmuje dwie dzielnice miasta tj. Posadę i Śródmieście, swoim zakresem 

obejmuj pracę z młodzieżą i dziećmi.  Prace z młodzieżą prowadził będzie głównie zespół 

Katolickiego Towarzystwa Społeczno – Kulturalnego poprzez świetlicę socjoterapeutyczną, 
natomiast centrum edukacyjno – rekreacyjne skupi się na zajęciach kulturalnych z młodzieżą, 
dziećmi, z kolei dla osób dorosłych będzie skierowana oferta wielokierunkowa, 

psychologiczne porady, prawne, indywidualne porady zawodowe, grupowe poradnictwo 

zawodowe. Projekt będzie realizowany w latach 2011-2012, w tym roku jest to kwota podana 

w zmianie budżetu, czyli 217.650 zł., pozostała kwota ponad 1.200.000 zł. do wykonania 

w roku przyszłym.            

 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz otworzył dyskusję w tym punkcie. 

 

Nie było chętnych do zabrania głosu w związku z czym prowadzący posiedzenie Pan Jan 

Oklejewicz zamknął dyskusję w tym punkcie i przystąpił do odczytania projektu uchwały dot. 

zmiany uchwały budżetowej na rok 2011. 

 

Do odczytanej uchwały Radni nie wnosili uwag i zastrzeżeń. 
 

Za przyjęciem uchwały Nr XVII/150/11 głosowało 21 Radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było.  

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 5. 
Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie uchwalenia II zmiany studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Sanoka w zakresie 
obszaru nr 12, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie. 
 

Naczelnik Wydziału Geodezji, Architektury i Planowania Przestrzennego Pani Marta Kopacz 

poinformowała, że przedstawiany projekt uchwały dot. uchwalenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego dla miasta Sanoka.   

Studium uwarunkowań i zagospodarowania przestrzennego jest to dokument określający 

w sposób ogólny planowany sposób  zagospodarowania całego terenu miasta zawierający 

informacje o położeniu obszarów przeznaczonych pod zabudowę, pod inne funkcje, 

o przebiegu głównych szlaków komunikacyjnych, terenów chronionych itp. Studium 
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uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego jest dokumentem 

poprzedzającym wykonanie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

W studium tym formułuje się zasady polityki przestrzennej miasta oraz integruje dokumenty 

programowe i wizje związane z rozwojem gospodarczym i społecznym miasta. Studium nie 

jest prawem ale zobowiązaniem władzy lokalnej do działań zgodnie z wyznaczonymi 

kierunkami. Prace nad II zmianą studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego dla miasta Sanoka w zakresie obszaru nr 12 podjęto w związku z Uchwałą 
364/09 Rady Miasta Sanoka z dnia 30 lipca 2009 r. , zmienioną dnia 17 czerwca 2010 r. 

poprzez dodanie jeszcze jednego obszaru. Zgodnie z załącznikiem do tej uchwały II zmiana 

studium miała obejmować teren oznaczany nr 12 przy ul. Stróżowskiej, teren boiska, stadionu 

piłkarskiego, natomiast teren oznaczony nr 13 jest to teren nad Sanem. Po podjęciu uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia II zmiany studium zamieszczono stosowane 

ogłoszenie w prasie, obwieszczenie na tablicy ogłoszeń oraz na stronie internetowej, pisemnie 

poinformowano instytucje i organy właściwe do uzgadniania i opiniowania projektu zmiany 

studium, wyznaczając termin składania wniosków na dzień 7 lutego 2011 r. Po uzyskaniu 

wszystkich wymaganych uzgodnień i opinii projekt II zmiany studium był wyłożony do 

publicznego wglądu w dniach od 16.09.2011 r. do 17.10.2011 r., w tym czasie odbyła się 
także dyskusja publiczna nad rozwiązaniami przyjętymi w projekcie II zmiany studium. Do 

tego projektu ani w czasie dyskusji publicznej, ani w czasie terminu składania uwag nie 

wniesiono żadnych uwag ani zastrzeżeń. Zgodnie z Uchwałą 364/09 Rady Miasta Sanoka ta 

przedmiotowa II zmiana studium ma polegać na określeniu w studium obszarów pod budowę 
obiektów wielkoprzestrzennych o powierzchni sprzedaży powyżej 2000 m

2
. Granice 

obszarów objętych i ewentualnie przeznaczonych pod taką zabudowę zostały zaznaczone na 

załączniku graficznym do uchwały, oznaczone nr 12, 13. Przy sporządzaniu projektu II 

zmiany i na etapie prowadzenia procedury opiniowania i uzgodnień zrezygnowano 

z wprowadzenia zmian do studium na obszarze nr 13 z uwagi na to, że teren ten położony jest 

w obszarze szczególnego zagrożenia powodzią wyznaczonym w oparciu o zasięg zalewów 

wodą Q1%,  określony w opracowaniu pod nazwą „wyznaczenie obszaru bezpośredniego 

zagrożenia powodzią zlewni Sanu jako integralny element studium ochrony 

przeciwpowodziowej stanowiącym pierwszy etap studium ochrony przeciwpowodziowej”. 

Projekt zmiany studium na tamtym obszarze nie został uzgodniony przez Regionalny Zarząd 

Gospodarki Wodnej, dlatego też odstąpiono od czynności planistycznych na tamtym 

obszarze, a kontynuowano czynności planistyczne dla obszaru nr 12. Studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania miasta Sanoka zostało uchwalone jeszcze w roku 1999 r., było 

zmieniane pod kątem już ustalania pewnych miejsc pod obiekty wielkopowierzchniowe 

w lutym 2010 r.  Opracowanie z 1999 r. wymaga aktualizacji przede wszystkim ze względu 

na skutek zmian ustawodawstwa w dziedzinie planowania przestrzennego. Obowiązująca 

ustawa z 27 marca 2003 r. stawia nowe wymogi co treści ustaleń studium w szczególności 

właśnie w zakresie wskazania w studium obszarów rozmieszczenia obiektów handlowych 

o pow. sprzedaży ponad 2000 m
2
. Na terenie miasta Sanoka zachodziła potrzeba wyznaczenia 

w studium takich właśnie obszarów, potrzeba ta podyktowana była koniecznością 
zwiększenia możliwości inwestowania i stworzenia warunków dla lokalizacji nowych form 

działalności gospodarczej. Kierunki zagospodarowania przestrzennego określone 

w ustaleniach II zmiany studium stanowią realizację celów strategicznych gminy poprzez 

zwiększenie możliwości aktywizacji gospodarczej, a w konsekwencji wzrost zatrudnienia 

i powstanie nowych miejsc pracy dla mieszkańców gminy.                     

 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz otworzył dyskusję w tym punkcie. 
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Nie było chętnych do zabrania głosu w związku z czym prowadzący posiedzenie Pan Jan 

Oklejewicz zamknął dyskusję w tym punkcie i przystąpił do odczytania projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia II zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Sanoka w zakresie obszaru nr 12. 

 

Do odczytanej uchwały Radni nie wnosili uwag i zastrzeżeń. 
 

Za przyjęciem uchwały Nr XVII/151/11 głosowało 21 Radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było.  

 

Uchwała została podjęta. 
 

Ad. 6. 
Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie uchwalenia MPZP terenu położonego 
w dzielnicy Posada m. Sanoka o nawie „Stróżowska – III”, z ewentualnym podjęciem 
uchwały w tej sprawie.    
 

Naczelnik Wydziału Geodezji, Architektury i Planowania Przestrzennego Pani Marta Kopacz 

poinformowała, że przedstawiany projekt uchwały dot. uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego jest konsekwencją uchwały przyjętej przed chwilą, czyli 

uchwalenia II zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania miasta Sanoka. 

Prace nad projektem planu podjęto w związku z Uchwałą Rady Miasta Sanoka z 17 czerwca 

2010 r., która mówiła o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w dzielnicy Posada m. Sanoka o nazwie „Stróżowska – 

III”. Plan obejmuje obszar o pow. ok. 6 ha, obszar położony po wschodniej stronie ulicy 

Stróżowskiej, pomiędzy pracowniczymi ogrodami działkowymi od północy, planowaną ulicą 
zbiorczą typu Z od południa, a potokiem Ulga od wschodu, w granicach oznaczonych na 

załączniku graficznym do uchwały. Przed rozpoczęciem prac nad opracowaniem planu dla 

przedmiotowego obszaru zostało wykonane opracowanie ekofizjograficzne. Projekt planu 

wraz z niezbędnymi materiałami planistycznymi, w tym prognozą oddziaływania na 

środowisko oraz prognozą skutków finansowych został opracowany zgodnie 

z obowiązującymi w tym zakresie przepisami ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu 

i zagospodarowaniu przestrzennym oraz zgodnie z rozporządzeniem Ministra Infrastruktury 

w sprawie wymaganego zakresu projektu miejscowego planu zagospodarowania. Zostały 

dochowane wszelkie obowiązuje procedury, zawiadomiono na piśmie o podjęciu uchwały 

o przystąpieniu do sporządzenia planu stosowane organy upoważnione do uzgadniania  

projektu planów miejscowych. Projekt planu opracowano uwzględniając złożone wnioski 

organów, wnioski od osób fizycznych na tym etapie przedprojektowym nie wpłynęły. Projekt 

planu został zaopiniowany pozytywnie przez Miejską Komisję Urbanistyczno – 

Architektoniczną oraz uzgodniony z wszystkimi organami uprawnionymi do uzgadniania 

miejscowych planów zagospodarowania. O wyłożeniu projektu planu wraz z prognozą 
oddziaływania na środowisko zawiadomiono poprzez ogłoszenie w prasie oraz obwieszczenie 

na tablicy ogłoszeń. Projekt planu został wyłożony do publicznego wglądu w dniach od 

9.09.2011 r. do 30.09.2011 r. Termin składania uwag upłynął 14 października, w tym czasie 

odbyła się również dyskusja publiczna, podczas której nie wniesiono żadnych uwag do 

projektu planu i także do wyłożonego do publicznego wglądu projektu planu nie zostały 

wniesione żadne uwagi ani żadne zastrzeżenia. Opracowanie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w dzielnicy Posada o nazwie 

„Stróżowska – III” jest niezbędne dla prowadzanie polityki przestrzennej miasta 

dostosowanej do zmieniających się uwarunkowań zagospodarowania przestrzennego, a także 



 6 

uwzględniającej istniejące i postulowane przez właścicieli tego terenu zagospodarowanie. 

Plan wprowadza zmianę w stosunku do dotychczasowego zagospodarowania terenu związaną 
przede wszystkim z umożliwieniem lokalizacji obiektów handlowych o pow. sprzedaży 

powyżej 2000 m
2
 w granicach terenu oznaczonego symbolem 1U/UC. W planie ustalono 

zasady ochrony i kształtowania ładu przestrzennego poprzez wyznaczenie terenu zabudowy 

usługowej z możliwością lokalizacji obiektów handlowych o pow. sprzedaży powyżej 2000 

m
2
, jest to teren oznaczony na rysunku planu symbolem 1U/UC. Podstawowe przeznaczenie 

tego terenu to właśnie obiekty handlowe o pow. sprzedaży powyżej 2000 m
2 

oraz zabudowa 

usługowa związana z usługami handlu, gastronomii, rozrywki, kultury, turystyki, 

administracji, obsługi bankowej, a także budynki biurowe i hotelowe. Oczywiście jako 

uzupełniające przeznaczanie tego trenu mogą być tutaj realizowane parkingi, garaże, drogi 

wewnętrzne, ciągi komunikacyjne, ścieżki rowerowe, dopuszcza się także na tym terenie 

lokalizację magazynów towarzyszących funkcji usługowej. Natomiast zakazuje się na tym 

terenie realizacji przedsięwzięć określonych jako mogące zawsze znacząco oddziaływać na 

środowisko. Oprócz terenu tego głównego, usługowego wyznaczono w planie tereny zieleni 

urządzonej oznaczone 1ZP i 2ZP,  można także tutaj zlokalizować place zabaw, urządzenia 

sportowe, rekreacje, zadaszenie, obiekty małej architektury, ciągi komunikacji pieszej, ścieżki 

rowerowe. Dopuszcza się także na tym terenie realizację miejsc parkingowych. Oprócz tych 

dwóch terenów wyznaczono także teren dróg powierzchniowych śródlądowych, oznaczone na 

rysunku planu symbolami 1WS z przeznaczeniem na teren dróg powierzchniowych 

śródlądowych, zieleń urządzoną, obiekty mostowe, urządzenia wodne, dopuszcza się również 
realizację sieci i urządzeń infrastruktury technicznej. Ustalenia projektu planu są zgodne 

z ustaleniami studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

Sanoka uchwalonego uchwałą w roku 1999, a także zmian które są wynikiem podjętej 

w poprzednim punkcie uchwały.                
  
                           

 

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz otworzył dyskusję w tym punkcie. 

 

O zabranie głosu poprosił Prezes Klubu Stal Sanok Pan Józef Konieczny. Poinformował, że 

pomysł rozwiązania problemu ul. Stróżowskiej wziął się z tego względu, że w 1997 r. był 

Zakładowy Klub Sportowy, który został rozwiązany, a pozostał teren przy Zakładowym 

Klubie Sportowym. Oczywiście były zobowiązani hipoteczne Urzędu Skarbowego, ZUS – u. 

Podejmowane próby rozwiązania problemu z władzami Starostwa od 2003 r. nie przynosiły 

skutków, a zadłużenie coraz bardziej wzrastało jeżeli chodzi o odsetki. W pewnym momencie 

zgłosił się inwestor z propozycją odkupienia tego terenu, długo to trwało, bo najpierw trzeba 

było przywrócić Zakładowy Klub Sportowy do życia, z tego względu że od 1997 r. wogóle 

nie działał. W ostateczności zdecydowano w Miejskim Klubie Sportowym przyjąć majątek od 

Zakładowego Klubu Sportowego, oczywiście z zobowiązaniami, które wówczas wynosiły ok. 

900.000 zł. i należało je spłacić do Urzędu Skarbowego, ZUS – u oraz wieczyste użytkowanie 

do Starostwa. Zgodnie z uchwałą przyjęto teren i były próby zmiany studium, gdyż każdy 

inwestor pytał o plan, zabudowania. W ostateczności po zmianie studium 4 listopada 2010 r. 

podpisana została umowa przestępna sprzedaży tego terenu za kwotę 5.000.000 zł. Została 

również podpisana ugoda z wierzycielami. 15 lutego kupujący oświadczył, że się wycofuje 

z umowy i był szukany nowy inwestor, trwało to dosyć długo, dopiero początkiem kwietnia 

ten sam inwestor, który podpisał umowę zaproponował, że wróci do rozmów, jeśli go przyjmą 
z powrotem. W ostateczność w czerwcu został podpisany aneks do umowy i umowa jest 

w toku. Zapłacił pierwszą ratę w wysokości 1.600.000 zł. Z tej kwoty zostali spłaceni 

wszyscy wierzyciele, z którymi podpisana był ugoda do 15 lutego i nie tylko, oraz wszystkie 

zobowiązania Zakładowego Klubu Sportowego, które wynosiły ponad 700.000 zł. z tego 

względu, że w ZUS – e przedawniło się część odsetek. Oprócz tego spłacono zobowiązania 



 7 

własne i z tych pieniędzy utrzymywany był klub, z tego względu że zostało wyrównane część 
zobowiązań w stosunku do pracowników, piłkarzy oraz bieżącą działalność. Klub aktualnie 

ma tylko niektóre zobowiązania dot. Karlikowa, w który inwestuje, od 2003 r. zainwestowano 

ok. 2.000.000 zł. W tym roku postanowiono wprowadzić elektroniczny system kontroli, 

dokupiono armatkę, powiększono wypożyczalnię, to wszystko kosztowało w granicach 

300.000 zł., ale liczno, że inwestor który zakupił działkę przy ul. Stróżowskiej do 15 lutego 

spłaci zobowiązania i klub będzie miał na spłatę zakupionych urządzeń do Karlikowa.  

Inwestor się wycofał, a środki z Karlikowa trzeba było przerzucić na ugody. Aktualnie klub 

wypłacił ok. 1.350.000 zł., są to wszystkie zobowiązania, w Starostwie toczy się jeszcze 

postępowanie o umorzenie 70.000 zł. odsetek od wieczystego użytkowania, więc zostają tylko 

te zobowiązania wobec zakupionych urządzeń do Karlikowa.                  

Dodał, że druga rata będzie jak plan wejdzie w życie i jest to 60.000 zł., później co miesiąc po 

30.000 zł. do 2.000.000 zł. Pozostałe 1.500.000 zł. inwestor dopłaci kiedy będzie wydana 

decyzja środowiskowa o przebiegu obwodnicy. Umowa przestępna do rozwiązania podpisana 

jest do 30.06.2013 r.  Są w tej chwili zapytania o odkupienie przez innych inwestorów, być 
może dojdzie do takie spotkania, że zwróci się obecnemu inwestorowi to co zapłacił, 

a sprzeda się teren drożej.  Plany są w kierunku Białej Góry, budowa i 1.500.000 zł. zostanie 

przeznaczone na inwestycję.  
 

Radny Pan Roman Babiak zwrócił się z zapytaniem, co się stanie jeżeli przedłuży się czas 

realizacji obwodnicy, a inwestor uzależnia wypłatę następnej transzy od przebiegu 

obwodnicy?      

 

Prezes Klubu Stal Sanok Pan Józef Konieczny odpowiedział, że inwestor sobie zastrzegł, że 

wypłaci w przypadku wydania decyzji środowiskowej o przebiegu obwodnicy, a z tego co 

wie to prace idą w tym kierunku.  

 

Radny Pan Jan Biega zwrócił się z pytaniem dot. § 8 projektu uchwały, w którym ustalona 

jest opłata adiacencka w wysokości 30% wartości nieruchomości, kto pokryje tą opłatą na 

rzecz budżetu?  

 

Naczelnik Wydziału Pani Marta Kopacz odpowiedziała, że opłatę adiacencką ustaloną 
w uchwale wnosi na rzecz miasta sprzedający, jest to różnica wartości przed uchwaleniem 

planu a po uchwaleniu planu. W momencie sprzedaży Burmistrz wydaje decyzje o naliczeniu 

takiej opłaty, ale na razie nie ma konkretnego aktu notarialnego, wszystko jest na zasadzie 

umowy przestępnej. W momencie kiedy wpłynie akt notarialny sprzedaży tej działki to wtedy 

będzie się naliczać tą opłatę.      
 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu w związku z czym prowadzący posiedzenie Pan 

Jan Oklejewicz zamknął dyskusję w tym punkcie i przystąpił do odczytania projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia MPZP terenu położonego w dzielnicy Posada m. Sanoka o nazwie 

„Stróżowska – III”. 

 

Do odczytanej uchwały Radni nie wnosili uwag i zastrzeżeń. 
 

Za przyjęciem uchwały Nr XVII/152/11 głosowało 21 Radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było.  

 

Uchwała została podjęta. 
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Ad.7. 
Zamknięcie obrad sesji. 
       
Przewodniczący Rady Miasta Pan Jan Oklejewicz zamknął XVII Nadzwyczajną Sesję Rady 

Miasta Sanoka.  

 
Protokołowała :                                Sekretarz Sesji :                                      Przewodniczący         
                                                                                                                              Rady Miasta: 
 
Joanna Szylak                                   Adam Ryniak                                           Jan Oklejewicz 
 

 

 


